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Abstract (en)
[origin: US2019324403A1] A bar for securing a watch wristlet including a hollow inner tube arranged in the hollow body, and is configured to co-
operate with the first pivot and the second pivot. The second pivot and the spring are inserted in the hollow inner tube. The hollow body and the
hollow inner tube being configured such that a displacement of the lug along the longitudinal groove towards the second pivot gives rise to a
displacement of the second pivot, in the hollow inner tube, towards the lug, the user can easily retract the two pivots by manual action on the lug,
with the simple movement of a finger, and without a tool. In fact, since the lug is integral with the first pivot, this action by the user tends to bring the
first and second pivots towards one another inside the hollow body.

Abstract (fr)
L'invention concerne une barrette pour la fixation d'un bracelet à une montre, la barrette comprenant un tube interne creux agencé dans le corps
creux et configuré pour coopérer avec le premier pivot et le second pivot. Le second pivot et le ressort sont insérés dans le tube interne creux.
Grâce au fait que le corps creux et le tube interne creux sont configurés pour qu'un déplacement de l'ergot le long de la rainure longitudinale vers
le second pivot entraine un déplacement du second pivot, dans le tube interne creux, vers l'ergot, l'utilisateur peut facilement rétracter les deux
pivots par action manuelle sur l'ergot, du seul mouvement d'un doigt, et sans outil. En effet, l'ergot étant solidaire du premier pivot, cette action de
l'utilisateur tend à rapprocher les premier et second pivots à l'intérieur du corps creux.
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